

DIRECTORY OF TRADE ASSOCIATIONS

上海行业协会发展建设丛书

Book Series of Development & Construction of Shanghai Trade Associations

主编:许德明

Chief Editor: Xu Deming

白山出版社 Baishan Publishing Honse

上海行业协会发展建设丛书之四

Book Series of Development & Construction of Shanghai Trade Associations (Book IV)

行业协会名录

Directory of Trade Associations

主 编:许德明

副主编。施南昌 刘 庆

顾 问: 杨惠德 杨建荣 陈 明 王宏伟 袁建国

Chief Editor: Xu Deming

Deputy Chief Editors: Shi Nanchang

Liu Qing

Advisors: Yang Huide

Yang Jianrong

Chen Ming

Wang Hongwei Yuan Jianguo

白山出版社 Baishan Publishing House 图书在版编目 (CTP) 数据

行业协会名录/许德明主编

沈 阳:白由出版社,2007.5 (上海行业协会发展建设从书)

(上海行业协会及展建设公书) (SBN 7-80687-362-7

IV,F279,1-62

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2006) 第 021161 号

出版发行: 白山出版社 地 址: 沈阳市沈河区二纬路 23 号

邮 编: 110013 电 话: 024-23088689

责任编辑:宋 杰 装帧设计:上海南方广告有限公司

装帧设计:上海南方广告有限公司 责任校对:李国宽

印 刷:上海南裕彩色印刷厂 开 本:787×1092 1/16

升 本: /8/ × 1092 1/16 印 张: 29.5 字 数: 620 千字

版 次: 2007 年 5 月第一版 印 次: 2007 年 5 月第一次印刷

印 数、1-3000 册 书 号: ISBN7-80687-362-7/D·28

定 价: 160 元 (全四册)

序

上海市社会工作党委书记 上海市社会服务局局长 许德明

为总结"十五"期间上海行业协会改革发展的成果,推动上海行业协会按照上海"十一五"规划纲要的要求进一步健康有序地发展,上海市社会工作党委、市社会服务局主持编辑出版《上海行业协会发展建设丛书》,是一件很有意义的工作。

上海作为全国经济中心之一,行业协会的发展具有深厚的历史渊源。早在上海开埠之初,就有各种商会、行会的雏形出现。20世纪30年代上海的商会、行会已经在全国乃至世界具有很大影响。解放以后,特别是进入改革开放新的历史时期以来,随着改革开放的不断深入和社会主义市场经济体制的逐步确立,上海行业协会的发展也驶入了迅猛发展的快车道。不仅在数量上从80年代屈指可数的几家发展到2006年底的209家,而且从行业涵盖面、企业涵盖面、产业经济总量占上海GDP的份额等各个方面,都超过了历史上任何时期。

行业协会的发展已经越来越成为推动上海经济社会发展的重要力量。实践证明,行业协会在政治、经济、文化的发展和社会服务管理等方面正扮演着越来越重要的角色,在完善社会主义市场经济体制、促进政府职能转变、加快产业结构调整和升级、努力建设和谐社会、推进社会事业发展进步等各个方面,都显现出不可替代的作用。同时,行业协会这种组织形式,可以容纳社会的各种经济成分、各个阶层、各种力量,把分散状态的个体编织成有组织状态的群体,把"社会人"连接成"组织人"。这对提高社会有机整合的程度,加强党的影响力、渗透力、凝织人"。这对提高社会有机整合的程度,加强党的影响力、渗透力、凝

聚力,从而加强党的执政能力建设,也具有重要意义。

市委、市政府历来高度重视行业协会的发展建设工作。近年来,从 加强党的执政能力建设的高度出发,从加快建设国际经济、金融、贸易 和航运中心之一的战略目标出发,从经济体制转轨、经济结构调整、社 会结构转型、城市功能转换的现实出发, 从经济社会发展对各类民间组 织的需求出发, 采取了一系列重大举措, 对行业协会的管理体制进行了 重大的调整, 先后出台了一批地方性法规和政策, 着力推动行业协会的 发展改革工作。2002年成立了上海行业协会发展署。2003年8月成立 上海市社会工作党委、作为市委派出机构、从整体上对新经济领域和新 社会领域党的工作实行全覆盖。2004年7月, 市委、市政府决定成立上 海市社会服务局,与市社会工作党委合署办公,承担组织协调和综合牵 头工作, 研究指导全市"两新"组织, 包括行业协会健康有序发展。这 是上海市委、市政府探索新时期党和政府对"两新"组织, 包括行业协 会实施有效领导、有效管理,提高党的执政能力、提高政府管理能力的 重要举措,体现了政府职能进一步向社会管理、公共服务转变的方向。 上海市社会服务局与市社会工作党委通过合署办公,在党的建设和政府 管理上形成对行业协会服务的整体合力。

市委、市政府提出的新形势下行业协会发展建设的总体思路是:要从贯彻落实科学发展观、构建社会主义和谐社会高度,按照中央精神要求,紧密结合上海特点,努力探索民间组织长效管理体制和机制,不断提高管理水平,促进民间组织健康有序发展,为经济社会发展大局服务。行业协会要"服务企业、规范行业、发展产业",在经济发展、社会管理、公共服务、行业自律等各个方面更好地履行职责、发挥作用。

在市委、市政府的领导下,"十五"期间,上海以战略规划为导向、 以体制创新为动力、以布局调整为重点、以职能塑造为基础,坚持市场 化取向,在行业协会改革发展方面进行了有效探索,取得了突破性进 展,先发效应十分显著。上海在创新管理体制的同时,根据以增量发展 带动存量调整的思路,组建一批新的行业协会,对原有行业协会进行改 革调整。到 2006 年底,上海行业协会总数发展到 209 家,较 2001 年底增加了 58.3%。

"十一五"规划描绘了我国未来五年的发展蓝图。站在新的历史起点,上海行业协会既面临着尽快发展的有利机遇,也面临着不断完善的艰巨任务。我们要在"三个代表"重要思想和科学发展观的指导下,抓住新的机遇,努力破解难题,进一步促进上海行业协会的新发展,培育一大批独立公正、行为规范、运作有序、代表性强、公信力高,适应社会主义市场经济发展的要求、符合国际惯例的新型行业协会。我们有信心、有能力为实现上海"十一五"规划开好局、起好步,为增强上海国际竞争力再创佳绩。

《上海行业协会发展建设丛书》在总结以往经验、展望未来发展的基础上编辑出版,《行业协会名录》是这部丛书的第四本。本名录收录了204家行业协会,并以中英文对照形式,对上海行业协会的情况作了较为详尽的介绍,反映了当前行业协会发展建设状况,力图兼具指导性、实用性和检索性。

日益开放的中国,需要一个经济繁荣、社会和谐的上海,需要一个创新涌动、更具活力的上海,需要一个面向世界、具有国际竞争力的上海。我们上海行业协会的所有从业同志一定要深刻认识历史赋予我们的崇高使命,深刻认识自己肩负的艰巨而重大的时代责任,大胆探索,开拓创新,锐意进取,在自己的本职工作岗位上扎实工作,为行业协会的发展,为上海早日实现"四个中心"建设目标,努力作出新的贡献。

Preface

Secretary of Shanghai Social Work Party Committee
Director of Shanghai Social Service Bureau

Xu

Xu Deming

To summarize the achievements of Shanghai trade associations in reforms and development during the Tenth Five-Year Plan and to push forward the healthy and orderly development of Shanghai trade associations according to the requirements of the Outline of the Eleventh Five-Year Plan for the Economic and Social Development of Shanghai, Shanghai Social Work Party Committee and Shanghai Social Service Bureau have edited and published the Shanghai Trade Associations Development and Construction Series, which is a significant work.

The development of trade associations has deep-seated historical origins in Shanghai, one of China's economic centers. As early as the initial building of Shanghai, chambers of commerce and guilds appeared in an embryonic form. In the 1930s, Shanghai chambers of commerce and guilds had great influence on the whole country and even the whole world. After liberation, especially since entering the new historical period of reforms and opening-up, with reforms'deepening, wider opening to the outside world and gradual establishment of the socialist market economic system, Shanghai trade associations have got onto the clearway of swift development. The trade associations not only increased from the very few in the 1980s to 209 at the end of 2006 in number but also exceeded the previous periods in industrial coverage rate, enterprise coverage rate and proportion of industrial economic aggregate in Shanghai GDP.

Trade associations have increasingly become an important force pushing forward Shanghai economic and social development. The practice proves that trade associations are playing an increasingly important role in political, economic and cultural development and social service management and showing an irreplaceable role in improvement of the socialist market economic system, promotion of transformation of governmental functions, acceleration of readjustment and upgrade of industrial structure, building of a harmonious society and advancing of development and progress of social programs. Meanwhile,

the organizational form of trade association can accommodate various economic components, strata and forces, weaving scattered individuals into an organized group and joining "society persons" into "organization persons". This is of great significance to raising the level of social organic integration, enhancing the influence, penetration and cohesion of the Party and strengthening the Party's governance capability.

Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government have attached great importance to the development and construction of trade associations. In recent years, proceeding from the height of enhancement of the Party's governance capability, the strategic goal of accelerating the building of Shanghai into one of the international economic, financial, trade and shipping centers, the reality of the shift of economic system, the adjustment of economic structure, the transformation of social structure and the change of city functions and the demands of the economic and social development for non-government organizations, they have taken a series of important measures to make major adjustments of the management system of trade associations and promulgated in succession a batch of local laws, regulations and policies to take great pains to promote the development and reform of trade associations. In 2002, Shanghai Trade Association Development Office was established. In August 2003, Shanghai Social Work Party Committee, an agency of Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China, was established to realize the full coverage of the Party's work in new economic fields and new social fields. In July 2004, Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government decided to establish Shanghai Social Service Bureau, which works together with Shanghai Social Work Party Committee in the same office to take on the work of organization, coordination and lead and to study and guide the healthy and orderly development of new economic and social organizations including trade associations. It is an important measure of Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government in the new period to explore the effective leadership and effective administration of new economic and social organizations including trade associations by the Party and government and enhancement of the Party's governance capability and the government's administration capability, embodying the direction of social management and public service in which the government's functions will be changed. Through working in the same office, Shanghai Social Service Bureau and Shanghai Social Work Party Committee have joined forces to serve trade associations in Party building and government administration.

The overall line of developing and constructing trade associations under the new situation put forth by Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government is: Make efforts to explore the long-acting system and mechanism of administration of non-governmental organizations to constantly enhance the administration level, promote the healthy and orderly development of non-governmental organizations and serve the overall situation of economic and social development, from the height of fully implementing the scientific outlook on development and creating a socialist harmonious society, according to the guidelines of the central government and in combination of Shanghai's features. Trade associations will serve the enterprises, standardize and develop the industries and perform their duties and play their role better in economic development, social management, public service and industrial self-discipline.

Under the leadership of Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government, during the Tenth Five-Year Plan, Shanghai had taken the strategic planning as guidance and structural innovations as the motive force, focused on layout adjustments, regarded function creation as the basis, kept to market orientation and conducted effective exploration in trade association reform and development and made breakthroughs with remarkable achievements. While creating a new administration system, Shanghai had established a batch of new trade associations and reformed and adjusted the existing trade associations according to the line of thinking of accelerating the adjustment of the existing trade associations by increasing the number of trade associations. By the end of 2006, the total number of trade associations in Shanghai had reached 209, up 58.3% over the end of 2001.

The Eleventh Five-Year Plan describes the development blueprint for our country's future 5 years. At a new starting point in history, Shanghai trade associations are faced with not only favorable opportunities of developing as fast as possible but also increasingly perfect arduous tasks. We shall take the important thought of Three Represents and the scientific outlook on develop-

ment as our guide, seize new opportunities and make efforts to solve difficult problems to further promote the development of Shanghai trade associations and foster a large number of just and independent new-type trade associations, which have standardized behavior, orderly operation, strong representativeness and high public trust, adapt to the requirements of the socialist market economy and conform to internationally accepted practices. We have confidence and ability to ensure the Eleventh Five-Year Plan starts off on the right note and achieve new good results in enhancing Shanghai international competitive edge.

The Shanghai Trade Associations Development and Construction Series has been edited and published on the basis of summarizing the past experience and looking forward to the future development and the Directory of Trade Associations is the fourth part of the series. The directory includes 204 trade associations and makes detailed introductions of them in the Chinese-English bilingual form, reflecting the current development and construction situation of the trade associations. It strives to be guiding, pragmatic, and retrievable.

China's increasing opening to the outside world needs a Shanghai with prosperous economy and harmonious society, a Shanghai with emerging innovation and more vigor and a Shanghai geared to the world and with international competitive edge. All the employees in Shanghai trade associations must profoundly understand the lofty mission the history has entrusted to us and the arduous and great responsibility the times have charged us with, bravely explore, make pioneering efforts to innovate, boldly engage in making progress and do their own jobs in a down-to-earth manner to make new contributions to the development of trade associations and to achievement of the goal of building Shanghai into one of the international economic, financial, trade and shipping centers as early as possible.

目 录

| | 农、林、牧、渔业 ・・・・・・・・・・・・・・・・・ ₁ | |
|--------------|--|---|
| | 1 上海宠物业行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | |
| | 2 上海奶业行业协会 | |
| | 3 上海蔬菜行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 7 |
| | 4 上海生猪业行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 9 |
| | 5 上海水产行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 1 |
| | 6 上海西甜瓜行业协会 | 3 |
| | 7 上海种子行业协会 | 5 |
| | 8 上海市蛋品行业协会 | 7 |
| | 9 上海市家禽行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • | 9 |
| | 10 上海市肉鸽行业协会 | 1 |
| | 11 上海市特种养殖业行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 3 |
| | | |
| - | 制造业 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 2 | 5 |
| | 1 上海宝玉石行业协会 | 7 |
| | 2 上海船舶工业行业协会 | 9 |
| | 3 上海电机行业协会 - · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 1 |
| | 4 上海电器行业协会 | 3 |
| | 5 上海电线电缆行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 5 |
| | 6 上海电子元器件行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・3 | 7 |
| | 7 上海电子制造行业协会 | 9 |
| | 8 上海肥料农药行业协会4 | 1 |
| | 9 上海缝制机械行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・4 | 3 |
| | 10 上海服装行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | 5 |
| | 11 上海钢管行业协会4 | 7 |
| | 12 上海工艺美术行业协会····· ₄ | 9 |
| | 13 上海锅炉压力容器行业协会 ····· _· ··· _· ··· _· | 1 |
| | 14 上海家用电器行业协会 ····· _· | 3 |
| | 15 上海教学仪器设备行业协会5 | 5 |
| | | |

| 16 | 上海铝业行业协会 |
|----|---|
| 17 | 上海毛麻纺织行业协会59 |
| 18 | 上海棉纺织工业行业协会 , , , , , , , , , , , , , , , , , , , |
| 19 | 上海木材行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 20 | 上海内衣行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 21 | 上海日用化学品行业协会・・・・・・・・・・・・・67 |
| 22 | 上海皮革行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・69 |
| 23 | 上海起重运输机械行业协会 |
| 24 | 上海桑塔纳轿车共同体 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| 25 | 上海塑料行业协会 ········· |
| 26 | 上海通信广播电视行业协会 |
| 27 | 上海涂料染料行业协会 |
| 28 | 上海橡胶工业同业公会81 |
| 29 | 上海新能源行业协会 |
| 30 | 上海液压气动密封行业协会85 |
| 31 | 上海医疗器械行业协会87 |
| 32 | 上海仪器仪表行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・89 |
| 33 | 上海医药行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・91 |
| 34 | 上海印染行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・93 |
| 35 | 上海印制电路行业协会95 |
| 36 | 上海有色金属行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・97 |
| 37 | 上海照明电器行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・99 |
| 38 | 上海重型装备制造行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・101 |
| 39 | 上海中药行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・103 |
| 40 | 上海钻石行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・105 |
| 41 | 上海市包装技术协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・107 |
| 42 | 上海市玻璃玻璃纤维玻璃钢行业协会 |
| 43 | 上海市电梯行业协会 |
| 44 | 上海市都市型工业协会113 |
| 45 | 上海市纺织机械器材行业协会 •••••••115 |
| 46 | 上海市工具行业协会・・・・・・・・・・・・・・・・・・117 |
| 47 | 上海市光电子行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・119 |

| 48 | 上海市化工行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
|----|--|
| 49 | 上海市化学建材行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · 123 |
| 50 | 上海市环境保护工业行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · 125 |
| 51 | 上海市混凝土行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 52 | 上海市集成电路行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・129 |
| 53 | 上海市家具行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 131 |
| 54 | 上海市家用纺织品行业协会 |
| 55 | 上海市建设机械行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 56 | 上海市建筑材料行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 57 | 上海市冷冻空调行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 139 |
| 58 | 上海市模具行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| 59 | 上海市摩托车行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 143 |
| 60 | 上海市汽车行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・ 145 |
| 61 | 上海市肉类行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| 62 | 上海市润滑油品行业协会 |
| 63 | 上海市生物医药行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • 151 |
| 64 | 上海市食品协会 |
| 65 | 上海市室内装饰行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 155 |
| 66 | 上海市食品添加剂行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · 157 |
| 67 | 上海市饲料行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 159 |
| 68 | 上海市通信制造业行业协会・・・・・・・・・・・・・・・ 161 |
| 69 | 上海市玩具行业协会 、、、、、、、、163 |
| 70 | 上海市危险化学品行业协会 |
| 71 | 上海市温室制造行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 167 |
| 72 | 上海市新材料协会 |
| 73 | 上海市信息家电行业协会・・・・・・・・・・・・・・・・ 171 |
| 74 | 上海市饮料行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・ 173 |
| 75 | 上海市音像出版制作行业协会・・・・・・・・・・・・・・・ 175 |
| 76 | 上海市乐器行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 77 | 上海市纸业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・ 179 |
| 78 | 上海市钟表行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 181 |
| 79 | |

| Ξ | | り、燃气及水的生产和供应业 ・・・・・・・・・・・・・185 |
|---|---------|---|
| | | 上海市电力行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| | | 上海市供水行业协会 |
| | 3 | 上海市燃气行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| | 7.2E. Á | 充业 |
| 四 | | 光型 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 193 上海市安装行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 195 |
| | 1 | |
| | 2 | 上海市房屋修建行业协会 •••••••••••••••••••••••••••••••• |
| | 3 | 上海市建筑施工行业协会 |
| | 4 | 上海市建筑五金门窗行业协会 |
| | 5 | 上海市金属结构行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 203 |
| | 6 | 上海市水泥行业协会 •••••••••••••••••••••••••••••••• |
| | 7 | 上海市装饰装修行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| 五 | 交 | 通运输、仓储和邮政业 ・・・・・・・・・・・・・・・・ 209 |
| | 1 | 上海港口行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 211 |
| | 2 | 上海市仓储行业协会 ···································· |
| | 3 | 上海市道路运输行业协会 |
| | 4 | 上海市道路危险货物运输行业协会 |
| | 5 | 上海市公共交通行业协会219 |
| | 6 | 上海市国际货运代理行业协会 ・・・・・・・・・・・・ 221 |
| | 7 | 上海市交通运输行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| 六 | 信 | 息传输、计算机服务和软件业・・・・・・・・・・・・・225 |
| | 1 | 上海市电子商务行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・227 |
| | 2 | 上海市多媒体行业协会 |
| | 3 | 上海市互联网公共上网服务行业协会 |
| | 4 | 上海市计算机行业协会 |
| | 5 | 上海市软件行业协会 |
| | 5 | 上海市通信行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| | 7 | 上海市信息安全行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 235 |
| | 8 | 上海市信息服务业行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |

| 七 | 批发和零售业 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 243 |
|---|---|
| | 1 上海百货商业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・245 |
| | 2 上海炒货行业协会 |
| | 3 上海纺织品商业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 249 |
| | 4 上海废旧物资回收行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・251 |
| | 5 上海服装鞋帽商业行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · 253 |
| | 6 上海果品商业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 255 |
| | 7 上海黄金饰品行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・ 257 |
| | 8 上海交电家电商业行业协会 |
| | 9 上海劳动保护用品行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| | 10 上海粮油行业协会 |
| | 11 上海贸易信托商业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・ 265 |
| | 12 上海南北货食品行业协会 |
| | 13 上海农业废弃物利用行业协会 |
| | 14 上海汽车配件流通行业协会 |
| · | 15 上海日用杂品商业行业协会 |
| | 16 上海石材行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| | 17 上海糖烟酒茶商业行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • 277 |
| | 18 上海文化用品行业协会 ·················279 |
| | 19 上海五金商业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・ 281 |
| | 20 上海医药商业行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・ 283 |
| | 21 上海市茶叶行业协会285 |
| | 22 上海市豆制品行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 287 |
| | 23 上海市副食品行业协会・・・・・・・・・・・・・・・・・ 289 |
| | 24 上海市酒类流通行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・29 |
| | 25 上海市冷冻食品行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・29 |
| | 26 上海市拍卖行业协会 |
| | 27 上海市汽车销售行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・29 |
| | 28 上海市物流协会 |
| | 29 上海市眼镜行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・30 |
| | 30 上海市音像制品分销行业协会 ・・・・・・・・・・ 30 |
| | 31 上海市执业经纪人协会 |

| 八 | 住福 | 官和餐饮业 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 307 |
|----|----|--|
| | 1 | 上海餐饮行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| | | |
| 九 | 金 | 独业 ・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・ 311 |
| | 1 | 上海典当行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・ 313 |
| | 2 | 上海市保险同业公会 ・・・・・・・・・・・・・・315 |
| | 3 | 上海市担保行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · · 317 |
| | 4 | 上海市期货同业公会 · · · · · · · · · · · · · · · · · 319 |
| | 5 | 上海市银行同业公会 |
| | 6 | 上海市证券同业公会323 |
| | | |
| + | 房 | 地 产业 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| | 1 | 上海市房地产行业协会 · · · · · · · · · · · · · · · · · 327 |
| | 2 | 上海市房地产经纪行业协会 |
| | 3 | 上海市物业管理行业协会 • • • • • • • • • • • • • • • • • • • |
| | | |
| +- | | 租赁和商务服务业 · · · · · · · · · · · · · · · · · · · |
| | 1 | 上海轻印刷行业协会 |
| | 2 | 上海人才中介行业协会337 |
| | 3 | 上海市出租汽车暨汽车租赁行业协会 ・・・・・・・・・339 |
| | 4 | 上海市创业投资行业协会 |
| | 5 | 上海市房地产估价师协会 ・・・・・・・・・・・・・・343 |
| | 6 | 上海市广告协会 |
| | 7 | 上海市国际服务贸易行业协会 ・・・・・・・・・・・・・347 |
| | 8 | 上海市会展行业协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・349 |
| | 9 | 上海市律师协会 •••••351 |
| | 10 | T 7 1 3 3 3 1 3 T 3 T 3 T |
| | 11 | The state of the s |
| | 12 | |
| | 13 | |
| | 14 | |
| | 15 | 5 上海市资产评估协会 ・・・・・・・・・・・・・・・・・ 363 |

| 16 | 上海市和 | 且赁行业协 | 会・・ | | • • | • • • | • • • | | • | • • | • • | • | | 365 |
|-----------------|------------------|------------------|-----------------|--------|-------|-----------|-------|-----|---|-----|-----|---|----|-------|
| +- ₁ | 过学研究 | 技术服务 | 毛山林 屈 | 计协会 | db. | | | | | | | | | 367 |
| 1 — 1 | | 市规划行为 | | | | | | | | | | | | |
| 2 | | 中級20113 程设备监理 | | | | | | | | | | | | |
| 3 | | 程咨询行为 | | | | | | | | | | | | |
| 3 4 | | 住台刊行》 设工程检》 | | | | | | | | | | | | |
| | | 设工程位》 设工程咨i | | | | | | | | | | | | |
| 5 | | 设工性台1 Ⅰ察设计行1 | | | | | | | | | | | | |
| 6 | | | | | | | | | | | | | | |
| 7 | | 用服务行 | | | | | | | | | | | | |
| 8 | 上海市省 | '询业行业† | み会・ | | • • • | • • | | • | • | • • | ٠. | • | ٠. | 383 |
| | J. 74 | ### # - #\ ±L \n | 14 MT | m.II. | | | | | | | | | | 205 |
| | | 竟和公共设 | | | | | | | | | | | | |
| 1 | | ·圆行业协: | | | | | | | | | | | | |
| 2 | | 水行业协会 | | | | | | | | | | | | |
| 3 | | 容环境卫: | | | | | | | | | | | | |
| 4 | | 政公路工 | | | | | | | | | | | | |
| 5 | 上海市园 | 林绿化行. | 业协会 | • • | | • • | • • | • • | | • • | • | • | • | • 395 |
| 十四 | 居民服务 | 和其他服务 | ٠ بالا <u>٠</u> | | | | | | | | | | | · 397 |
| 1 | | 行业协会 | | | | | | | | | | | | |
| 2 | | 美容行业 | | | | | | | | | | | | |
| 3 | | 3行业协会 | | | | | | | | | | | | |
| 4 | | 5业行业协 | | | | | | | | | | | | |
| 5 | | e业行业协 | | | | | | | | | | | | |
| 6 | | ₹ 行业协会 | | | | | | | | | | | | |
| 7 | | 宾葬行业协 | | | | | | | | | | | | |
| 8 | | たたり立い に车维修行 | | | | | | | | | | | | |
| 9 | | 《中亚沙门 图内环境净 | | | | | | | | | | | | |
| 10 | | 停车服务」 | | | | | | | | | | | | |
| 1. | , <u>T'AR</u> ID | 17 十加 刀 3 | <u> </u> | 17. ZZ | | | | | | | | ٠ | | 717 |
| 十五 | 教育・・ | | | | | | | | | | | | | - 419 |
| | | | | | | | | | | | | | | |